北京市社会保险个人信息登记表
填报单位（公章）：

组织机构代码：                                                                                                                                                                                                                                                       

社会保险登记证编码：                                                                                          
	*参加险种：
	养老（）    失业（）      工伤（）   生育( )      医疗（）
	　

	*姓      名 
	　
	*公民身份号码 
	　
	

	*性      别 
	　
	*出生日期 
	　
	

	*民      族 
	　
	婚姻状况 
	　
	

	*文化程度 
	　
	*户口性质 
	　
	

	户口所在区县街乡
	　
	参保人手机
	

	*户口所在地地址 
	　
	*户口所在地邮政编码
	　

	*居住地(联系)地址 
	　
	*居住地（联系）邮政编码 
	　

	*选择邮寄社会保险对账单地址
	　
	*邮政编码
	　

	*参保人电话 
	　
	联系人姓名 
	　
	联系人电话 
	　

	*参加工作日期 
	　
	*个人身份 
	　
	申报月均工资收入（元） 
	　

	*缴费人员类别 
	　
	*医疗参保人员类别 
	　
	　

	离退休类别 
	　
	离退休日期 
	　

	国籍
	　
	护照号码
	　

	外国人居留证号码
	　
	*是否患有特殊病 
	　

	特殊标识 
	 
	残疾证编号
	　
	兼职 
	　

	外国人证件类型
	　
	外国人证件号码
	　

	委托代发基金银行名称
	　

	委托代发基金银行行号
	　
	委托代发基金银行帐号
	　

	养老保险视同缴费年限
	　
	定点医疗机构1 
	　

	定点医疗机构2
	　
	定点医疗机构3
	　

	定点医疗机构4
	　
	定点医疗机构5
	　

	       本人目前确属社会保险参保对象，现申请参加社会保险，按照社会保险登记的要求本人已如实填写了上述相关信息，并对所填写的内容真实有效性负责。 

	*参保人签字：
	                                                 签字日期：          年  月   日


单位负责人：                单位经办人：             社保经（代）办机构经办人员（签章）：          社保经（代）办机构（盖章）：
填报日期：      年   月   日                         办理日期：           年    月      日

注：表格中带*号的项目为必录项，其他有前提条件的必录项请参考指标解释。
《北京市社会保险个人信息登记表》中相关数据项说明（中英对照）

1. 表格栏中带“*”号的项目，为必填项。
2. 姓名：本人护照上的英文姓名。
3. 公民身分证号码：用人单位由企业版软件派生的社会保障号码。
4. 民族：其他族。
5. 户口性质：其他。
6. 户口所在地地址、户口所在地邮政编码、居住地（联系）地址、居住地（联系）邮政编码：本人现居住地的地址及邮政编码。
7. 个人身份：工人或干部。
8. 缴费人员类别：在华就业的外籍人员。
9. 医疗参保人员类别：在华就业的外籍人员。
10. 国籍、护照号码：本人护照上的真实信息，为外国人参保登记的必填项。
11. 外国人证件类型：外国人就业证、外国专家证、外国常驻记者证、北京市海外高层人才工作居住证号或外国人永久居留证、为外国人参保登记的必填项。
12. 外国人证件号码：为外国人证件类型中的选择的证件号码。
13. 外国人居留证号码：外国人证件类型选择外国人就业证、外国专家证、外国常驻记者证，此项为必填项。若选择北京市海外高层人才工作居住证号或外国人永久居留证的，此项为空。
14. 其他未注明的指标项如实申报。
15. 照片：将一张一寸免冠白底彩照（请在照片背面用铅笔正楷书写姓名及社会保障号）。粘贴在表格指定位置。
16. 护照粘贴：将护照本人信息页复印并适当裁减后粘贴在有照片的表格背面。
The Guidance Notes on <Registration Form of Social Insurance - Personal Details >
Please follow the guidance notes carefully and complete the form

1. Items marked with “*” is compulsory.
2. Name: Given name and Family name as shown on your passport.
3. ID Number: The social security number from the Social Insurance System
4. Ethnic groups:  Others
5. Household registration：Others
6. Household registered address and post code; actual residence and post code: This must be your current living address in China.
7. Position Identity: Worker or Cadre
8. Type of Participating Social Insurance：Foreign employee in China
9. Type of Participating Basic Medical : Foreign employee in China
10.  Nationality and Passport Number (as shown on your passport, compulsory)
11. Type of Foreigner Document: Employment certificates/Work Permit; Foreign Expert Certificate; Permit for Long-term Foreign Journalists; Beijing High-level Overseas Talents Residence Permit; Foreigner Permanent Residence Certificate (compulsory)
12.  Foreigner Document Number: fill in the document number on your  Foreigner Document 
13.  Foreigner Residence Certificate Number: Must be filled in if the type of Foreign Document is Employment certificate/Work Permit, Foreign Expert Certificate or Permit for Permanent Foreign Journalists. Leave it empty if the type of Foreign Document is Beijing High-level Overseas Talents Residence Permit or Foreigner Permanent Residence Certificate.
14. Other items should be filled in as actual status.
15. Photo: one one-inch bareheaded color photo with white background (Please write your name and social security number on the back of photo）and stick it on the form.
16. Passport Copy Required: Please stick one copy of your passport personal page onto the back of the form.
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